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REZOLUCJA 

RADY MIASTA KRAKOWA 

z dnia 26 marca 2025 r. 

Skierowana do: Naczelnej Izby Kontroli 

Dotyczy: kontroli NIK w Szpitalu Miejskim Specjalistycznym im. Gabriela 

Narutowicza w Krakowie 

Zwracamy się z wnioskiem o przeprowadzenie kompleksowej kontroli działalności 

Szpitala Miejskiego Specjalistycznego im. Gabriela Narutowicza w Krakowie, za okres 

obejmujący minimum trzy lata wstecz do chwili obecnej. 

Szpital jest jedną z kluczowych placówek medycznych w Krakowie, a jego działalność 

ma istotny wpływ na jakość opieki zdrowotnej świadczonej mieszkańcom Miasta i okolicznych 

miejscowości. 

Z uwagi na liczne sygnały dotyczące nieprawidłowości w funkcjonowaniu szpitala, 

zwracamy się o przeprowadzenie szczegółowej analizy i oceny zgodności z przepisami prawa 

oraz standardami jakości. 

Ostatnie miesiące pracy Komisji Zdrowia Rady Miasta Krakowa, doniesienia medialne 

oraz informacje prezentowane w trakcie sesji Rady Miasta Krakowa ujawniły liczne 

wątpliwości co do efektywności zarządzania szpitalem. Problemy dotyczą zadłużenia, spraw 

pracowniczych i strukturalnych, kosztów jak również niejasności prawnych w relacjach 

z podmiotami zewnętrznymi. 

W związku z powyższym zwracamy się z prośbą do Najwyższej Izby Kontroli 

o przeprowadzenie szczegółowej kontroli w następujących obszarach:

1. Zarządzanie finansami i gospodarka środkami publicznymi.
2. Efektywność zarządzania personelem medycznym oraz organizacja pracy.
3. Jakość świadczonych usług medycznych i czas oczekiwania na usługi.
4. Stosowanie procedur ochrony zdrowia i bezpieczeństwa pacjentów.
5. Zgodność z normami technicznymi i sanitarno-epidemiologicznymi.
6. Wykorzystanie dostępnych środków na modernizację infrastruktury szpitalnej.

Zalecamy, by kontrola uwzględniała zarówno badanie dokumentacji, jak i rozmowy 
z pracownikami placówki. Stoimy na stanowisku, że przeprowadzenie kontroli jest niezbędne, 
by zapewnić odpowiedni standard opieki zdrowotnej, bezpieczeństwo pacjentów oraz 
prawidłowe gospodarowanie publicznymi środkami finansowymi. 


